



Protokoll från styrelsemöte 2023-08-09

- Plats:** Klubbstugan
- Närvarande:** Sune Eriksson (SE)
Per-Erik Svensson (PES)
Jan-Anders Ljung (JAL)
Anders Benjaminsson (AB)
Ann-Marie Andersson (AMA)
Marie-Claude Juntunen (MCJ)
Patrik Glans (PG)
Lars Fundin (LF)
Annika Georgson (AG)
- Frånvarande:** Johan Benjaminsson (JB)
Göran Axelsson (GA)
- Adjungerade:** John Edberg

Ämne	Ansvarig
------	----------

1. Föregående mötes protokoll

- | | |
|------------------------------------------------------------------|---------|
| • Pistolvallen behöver lagas – kvarstår. | PES |
| • Vägen till BSSK behöver fixas – kvarstår. | AB |
| • Utvärdering/planeringsmöte pistolskyttekurs – kvarstår. | LF, PES |
| • Genomgång av nycklar hos pistolskyttar – kvarstår. | LF, PES |
| • Digitalt medlemskort/utskick – kvarstår. | GA |
| • Timer till kaffebryggare och lagning/byte av uttag – kvarstår. | PG |
| • Kassunen ska göras klart med hyllor mm – kvarstår. | LF |
| • Hjälps vid event behövs – kvarstår. | SE |

Jourlistan har gått igenom och justering av den görs inför nästa säsong. Älgjourlistan är klar. Sune lägger klubbens dokument på usb som uppdateras i december. Utlåningsblanketten för vapenlån har uppdaterats.

2. Ekonomi/Bidrag

- Föreningens ekonomi är god. Klubben har fått grundbidrag på 3 000 kr, lokalbidrag på 20 000 kr samt LOK-stöd på 2 400 kr.
- Sponsorfakturorna är betalda.
- Vid hämtning av byggmaterial bör man uppge avdelning materialet ska gå till. Detta behöver förmedlas ut.
- Det råder fortfarande osäkerhet kring swishinbetalningar. Det är svårt att veta om de gäller medlemsavgift eller ammunition. Detta bör ordnas sig efter nästa års justering av medlemsavgiften.



3. Underhåll

- Hälften av tornen har målats.
- Utanför klubbhuset behövs nya plattor samt att grus och land fixas. AG
- Kastare på hagelbanorna behöver renoveras. Att skicka iväg på renovering kostar ca 25 000 kr/st. John kan renovera för 5 000 – 7 000 kr/st. Till att börja med sätts en budget för John på 25 000 kr så får vi se hur många han hinner med under hösten.
- Pistolbåset mellan bana 1 och 2 på 50 m kulbana behöver färdigställas (brädfodring, målning mm) i samma utförande som övriga byggnader för att smälta in i omgivningen.

4. Jägarexamen

Tider är bokade inför hösten men något minskad aktivitet. Diskussion om slitage på vajrar som behöver underhåll. Diskussion om figurerna som inte finns att köpa utan behöver tillverkas och målas. PG

5. Pistolskytte

Möte om pistolskyttekursen kommer hållas. Vapenvård kommer vara i oktober. Svartkrutsutbildning i höst och kompaktfält i vinter. KM är bokad 27 augusti. Inbjudan ska ut. AG

6. Hagelskytte

Nya hagelbössor behöver eventuellt köpas in, vänsterbössor samt lady. SE, AB

7. Gevärsskytten

JägarSM är i helgen. Anders, Erik och Elias deltar.

8. Bokningar/Uthyrning

Flera jaktlag är inbokade, bl a Hult, Brämhult, Backa m.fl. Finns en förfrågan om svensxa 26 augusti. Beslut tas om att tacka nej.

9. Tävlingar

Diskussion om att ha större tävlingar nästa år. Annika kollar. AG
Anders kan ev ordna jägarSM. AB
Perka kollar på en större cowboytävling. PES
Det finns möjlighet att utöka vinterns kompaktfält.

10. Sponsring

Klubben har en ny sponsor för i år, VS Pulverlack AB. Vi har en ny i röret och hoppas på en till inför nästa säsong. Totala intäkter på sponsring i år är 22 000 kr.



11. Medlemmar/besökare på jour

Klubben har ca 250 medlemmar, ca 50 st färre än förra året. Men med en månad kvar kommer vi sannolikt hamna på 300 som föregående år.

12. SISU

Oskar Jogefors stöttar klubben om vi vill ha aktiviteter. Diskussion om styrelsekonferens med övernattnig i slutet av februari. Ann-Marie kontaktar Oskar. AMA

13. Ungdomsskytte

Nya ledare behövs för luftgevärsskyttet. Anders kollar med Erik. AB
Av ungdomsbidraget bör 50 % återinvesteras till ungdomarna.

14. Övriga frågor

- Nyckelskåp ska köpas in. SE
- Klubben behöver en ny dator.
- Ann-Maries dator behöver uppdateras.
- Ulricehamns brukshundsklubb har ställt frågan om de kan nyttja banan, ev i november. Diskussion om att det går bra men att BSSK tar ut en mindre summa om 500 kr och/eller utbyter tjänster. Info om detta ska i så fall ut på hemsidan.
- Perka ska driva vidare på kretstränarutbildningen från skytteföreningen. PES
- Polisen har begärt in en komplettering av en licensansökan för en medlem som styrelsen ska svara på. Kompletteringen gäller ett enhandsvapen och frågan svaras på av sektionens ansvarig Per-Erik Svensson. Styrelsen informeras om svaret till polisen innan det skickas in. PES

Vid protokollet

Marie-Claude Juntunen